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Deltagare 
Jenny Westerin   Sammankallande 

Olle Bergman  Ledamot 

Bernt Johansson Ledamot 

Mikael Norén  Miljösamordnare 

Philip Lund   Koordinator 

 
Förhinder 
Rickard Sandberg Ledamot 

Max Larsson  Ledamot 

Mikael Lundblad  Ledamot 

 

1. MÖTETS ÖPPNANDE 
Jenny öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.  
 

2. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 
Dagordningen godkändes. 

 
3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL  

Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 
4. EKONOMI 

Inget att rapportera.  
 

5. UPPFÖLJNING AV MILJÖHANDLINGSPLAN/AGENDA 
Mikael N har skickat utkast på reviderad miljöhandlingsplan och miljö- och 
hållbarhetsmål. MK tittar på utkastet och arbetar vidare med det den 7 mars. Mikael N 
tar fram ett frågeformulär till den 7 mars med punkter att arbeta med.  
 

6. MILJÖUTBILDNING IUP 
Philip och Bernt arbetar vidare med utbildarmaterialet, arbetet har dessvärre tagit längre 
tid än beräknat. Uppdateringar kommer göras i utbildningen inom kort. 
 
Bernt rapporterade om Västra distriktets inställda utbildning till följd av för få anmälda. 
MK avser att se över hur vi ska arbeta för få fler deltagare på utbildningarna. Ambitionen 
är att titta på utbildningsfrågorna även 7 mars.   
 

7. KOMMUNIKATIONSPLAN 
MK diskuterade innehållet på hemsidan och beslutade att justera delar av innehållet. 
Milstolparna plockas bort och sparas på kansliet. Information om miljöstipendium 
plockas bort för 2024 och hållbarhetsarbetet behöver lyftas fram tydligare. MK tittar över 
hemsidan och skickar eventuella uppdatering till Philip. 
 
Förslag lyftes även att ta fram en affisch om biologisk mångfald som föreningar kan sätta 
upp på sina anläggningar. 
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8. MILJÖFORUM 
MK gick igenom innehåll för det digitala miljöforumet i mars som kommer genomföras 
som ett webbinarium, Mikael N tar fram ett utkast på presentation. MK avser att skicka ut 
information snarast och öppna anmälan. Förslag på föreläsare har tagits fram med fokus 
på elektrisk motorsport.  
 

Philip börjar titta på alternativ för ordinarie miljöforum till hösten. Datumförslag är 12-13 

oktober.  

 
9. MILJÖCERTIFIERING 

Den nya blanketten ligger publicerad på hemsidan. Philip skickar ut info till distrikt, 
sektioner och banbesiktare samt lägger upp en nyhet.  
 

10. E-BIKE 
Mikael N och norska förbundet har fortsatt dialogen om tävlingsserie för elfordon. Mikael 
N tar kontakt med Tony Olsson för vidare diskussion i frågan.  

 
11. ÖVRIGA FRÅGOR 

11.1 RAPPORT FRÅN VERKSAMHETEN 
Mikael N rapporterade om föreningar som fått stöd. Battle of Vikings arbetar vidare med 
att få en permanent enduroslinga, ett arbete som går sakta framåt efter att 
miljödomstolen gått på föreningens linje.  

Gotland Grand National har anlitat Nils Ryrholm efter rekommendation från Svemo i 
arbetet med en ny tävlingsplats och Mikael tittar på utsläppsberäkning.  

Vrigstad MK har fortsatt problem med klagomål från närliggande grannar. Ljudmätning 
ska genomföras och Mikael försöker fortsatt stötta föreningen.  
 
11.2 NATURVÅRDSVERKET  
Efter mötet med Naturvårdsverket blev ett resultat att de ville ha bättre koll på var 
motorbanor finns i samhället för bättre planering. Philip och Mikael N har tillsammans 
med SBF och RF tittat på utformning av ett anläggningsregister för motorbanor.  
 
11.3 LONA-PROJEKT TINGSRYD 
LONA-projektet i Tingsryd ska slutrapporteras senast den 31 mars. Föreningen verkar 
mycket nöjd och har fått positiv uppmärksamhet tack vare biologisk mångfald. 

 
11.4 ASPEN 
Mikael N har pratat med Martin Jarl och Robert Svensson om att ta kontakt med Aspen 
om vad som är på gång. Mikael tar första kontakten med Aspen.  
 
11.5 VERKSAMHETSBERÄTTELSE 
Philip och Jenny tittar på den och skickar in snarast till Anna. Philip tar fram senaste 
versionen.  
 
11.6 RF REFERENSGRUPP 
Jenny deltog på första mötet med RF referensgrupp för hållbarhetsstrategi. Nästa möte 
är planerat den 27 mars och kommer genomföras fysiskt.  

 
11.7 KARTLÄGGNING HÅLLBARHET  
Philip och Mikael jobbar vidare med rapporten för kartläggningen av hållbarhet och ber 
MK om inspel på rapporten. Sedan väntar del 2 i RF:s hållbarhetsprogram under 2024. 
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12. NÄSTA MÖTE/MÖTETS AVSLUTNING 

27 februari kl. 19:00.  
 

Jenny avslutade mötet och tackade deltagarna. 
  

Vid anteckningarna   Justerare 

Philip Lund   Jenny Westerin 

2024-01-30   Justerat vid e-post 2024-02-15 


